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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2021/22:872 Brottslighet i bostadsrättsföreningar

Den 11 januari 2022skrev Dagens Juridik en artikel om brottslighet i en 
bostadsrättsförening. Tre styrelsemedlemmar sålde bostadsrättsföreningens 
fastigheter till tredje part utan att bostadsrättsinnehavarna kände till detta och 
utan att försäljningsintäkterna kommit dem till del.

Bostadsrättsinnehavarna fick reda på detta när bankerna sa upp lånen. Detta 
innebar att bostadsrättsinnehavarna stod kvar med lägenhet utan värde men 
med lån på dessa. De tre styrelseledamöterna dömdes för grov trolöshet mot 
huvudman.

Detta kan få förödande ekonomiska konsekvenser för bostadsrättsinnehavarna.

Med anledning av detta vill jag fråga justitie- och inrikesminister Morgan 
Johansson:

 

Avser ministern att vidta några åtgärder för att förhindra denna typ av 
brottslighet och vidta andra åtgärder som stärker bostadsrättsinnehavares 
rättigheter? 

………………………………………

Ellen Juntti (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-01-23
Besvaras senast
2022-02-02 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


